

الكويت في 2019/12/8

إشارة ٥٣٣ - ٢١٢/١٢ - ٢٠١٩

السادة / سوق دبي المالي المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

Subject : CMA Approval to renew the right of purchase or sale of 10% maximum of NIND own shares (treasury shares)

With reference to the above mentioned subject, We would like to inform that CMA has issued their approval regarding the extension of NIND's right to purchase or sale of 10% maximum of own shares (treasury shares) for six months, starting from 5th December 2019.

Attached: disclosure of material information form, and copy of CMA approval letter.

الموضوع : موافقة هيئة اسواق المال على تجديد حق شراء او بيع 10% من اسهم الشركة (الخزينة)
بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نود افادتكم بموافقة هيئة اسواق المال لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة (صناعات) على تجديد حق شراء او بيع بما لا يتجاوز 10% من اسهم الشركة (الخزينة)، وذلك لمدة ستة اشهر من تاريخ 5 ديسمبر 2019 .

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع اعلاه وكتاب موافقة هيئة اسواق المال.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Ahmed M. Hassan
CEO

احمد محمد حسن
الرئيس التنفيذي



نسخة الى السادة / هيئة الاوراق المالية والسلع المحترمين

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure Form of Material Information

2019/12/8	Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	اسم الشركة Company name مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك عامة
Capital Markets Authority has approved for NIND to purchase or sell dispose of its treasury shares not exceeding 10% of the company's treasury shares for six months from 5/12/2019.	المعلومة الجوهرية Material information موافقة هيئة اسواق المال لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة على تجديد حق شراء او بيع بما لا يتجاوز 10% من اسهم الشركة (الخزينة) ، وذلك لمدة ستة اشهر من تاريخ 2019/12/5.
None	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position لا يوجد 